
Obhajoby podvodu, navíc zaplacené z     našeho.  

Nazývejme věci pravým jménem. Ano, KaSC (Kulturní a Společenské Centrum) Prostějov je 
komunistická budova, zkolaudovaná ale těsně po revoluci, což není tak dávno. Ano, je potřeba do ní 
něco zainvestovat, protože se tak několik desítek let nečinilo. Není pravda, že je zde sál pro 1000 lidí, 
ale sousálí s povolenou kapacitou 1409 lidí.  Ano, je pravda, že výnosová hodnota budovy je 12 
milionů podle odhadu znalce při čistě kulturním využití a reálná stavební hodnota budovy je dle 
odhadu řekněme polovina z čtvrt miliardy, čili asi 120 milionů. Toto je podstatné.

Za 100 000,- reálných městských peněz si nechalo město minulý měsíc od vybrané projekční firmy 
zpracovat, že oprava KaSC by stála 137 258 106 Kč nereálných peněz, aby dokladovalo nutnost 
zbourání KaSC. A proč ne víc? Rozvody mohly být pozlacené a izolace mohla být propočtena ve 
standardu pasívního domu. Která projekční firma to počítala je druhotné, za takové peníze Vám 
spočítají, co si řeknete. 

Zrovna tak částka 4 krát 50000,- městských peněz na „studie“. Za to Vám každý architekt rád udělá 
studii nového kulturního domu řekněme v hodnotě čtvrt miliardy v jezdeckých kasárnách. Co na tom, 
že se to realizovat nebude, protože to zde není v dlouhodobém územním plánu. Opět je to jen 
odvádění pozornosti od skutečné podstaty.

Nyní to nejdůležitější. Slovo PODVOD. Pokud by na tomto místě v centru Prostějova kultura zůstala a 
k tomu přibyla komerce, bylo by vše podle původního zadání a tudíž v pořádku. V případě, že budeme 
kulturní sál stavět někde jinde a městské peníze, je to celé geniální podvod a vyvedení majetku města 
do soukromých rukou a škoda pro město v řádu stamilionů. Může za to jak minulé vedení radnice 
(ODS+ČSSD), tak ale bohužel i to současné (ČSSD+ODS).

Je pravda, že letos nás stálo odvádění pozornosti od podstaty problému už asi 300 000.- korun. Pro 
někoho to není moc, ale pro někoho je.  Co myslíte, dá se takto získat loajalita architektů v 
Prostějově?

Ne všechno, co píše tisk je objektivní pravda. I tisk je vždy někým vydávaný a placený. Ano, je pravda, 
že spolumajitelem Prostějovského Večerníku je radní Ing. Zdeněk Peichl. Ano, je pravda, že nám to 
celé může být jedno. Ale není.


